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2003:51 Interpellation av Magnus Hellström (m) om ”Är  

funktionshindrade satta på undantag i det 
rödgröna Stockholm?” 

 
 
Den rödgröna majoriteten i Liljeholmens stadsdelsnämnd har avbrutit den 
massiva utbyggnaden av gruppbostäder för funktionshindrade som påbörjades 
under förra mandatperioden. Man menar att finansieringen i staden är 
otillräcklig och därför har man nu avbrutit utbyggnaden. 
 Men behovet av nya gruppbostäder i staden är enormt stort och inte mindre 
än 70 stycken nya gruppbostäder skulle behöva byggas. 
 Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt borgarråd följande: 

1. Hur många nya gruppbostäder anser borgarrådet att det behöver byggas 
i staden? 

2. Anser borgarrådet att det var rätt av majoriteten i Liljeholmens 
stadsdelsnämnd att avbryta utbyggnaden av gruppbostäder? 

3. Delar borgarrådet uppfattningen att finansieringen av gruppbostäder är 
otillräcklig? 

4. Om borgarrådet delar uppfattningen att finansieringen är otillräcklig - 
vilka åtgärder tänker då borgarrådet vidta? 

5. Om borgarrådet inte delar uppfattningen att finansieringen är 
otillräcklig - vilka åtgärder tänker då borgarrådet vidta för att få igång 
utbyggnaden igen? 

6. Anser borgarrådet att funktionshindrade ska uppleva sig vara satta på 
undantag i det rödgröna Stockholm? 

 
Stockholm den 13 maj 2003 
 

Magnus Hellström 


